



Simon Tremblay-Larouche - simon.tl@mac.com

Simon is Vice President of Strategy and Innovation at Sandoz Canada since November 2022 and is responsible for the company's corporate strategy. Before joining Sandoz, Simon held strategic management positions across various business sectors including banking, insurance, technology, and telecommunications. He also worked as a strategy and management consultant for several years, working directly with numerous presidents and executive committees on critical issues of their organizations. Simon earned his master's degree in business administration from HEC Montreal in 2009, and a Bachelor's degree in Engineering and Industrial Processes from the Tennessee Technology University in 2002. Prior to his professional career, Simon played tennis in NCAA Division 1 at the University of Arkansas and Tennessee Technological University. His love for tennis continues as he actively competes in the tennis Masters 40's and over categories. His tennis highlights include five national championship wins and representing Canada as the Captain five times at the annual World Master Championship. Playing tennis at an early age has significantly contributed to his success and he continues to invest his passion and efforts into the sport.

Simon Tremblay-Larouche - simon.tl@mac.com

Simon est vice-président de la stratégie et de l'innovation chez Sandoz Canada depuis novembre 2022 et est responsable de la stratégie de l'entreprise. Auparavant, il a occupé des postes de direction stratégique dans divers secteurs d'activité, notamment dans le domaine bancaire, de l'assurance, de la technologie et des télécommunications. Il a également été consultant en stratégie et en gestion pendant plusieurs années, travaillant directement avec de nombreux présidents et comités exécutifs sur des questions cruciales pour leurs organisations. Simon a obtenu une maîtrise en administration des affaires de HEC Montréal en 2009, et un baccalauréat en ingénierie et procédés industriels de l'Université technologique du Tennessee en 2002. Avant sa carrière professionnelle, Simon a joué au tennis dans la division 1 de la NCAA à l'université de l'Arkansas et à l'université technologique du Tennessee. Sa passion pour le tennis ne s'est jamais démentie puisqu'il participe activement aux compétitions de tennis dans les catégories 40 ans et plus. Il a notamment remporté cinq titres canadiens et représenté cinq fois le Canada en tant que capitaine aux Championnats du monde de tennis des maîtres. Le fait d'avoir joué au tennis dès son plus jeune âge a largement contribué à son succès et il continue à investir sa passion et ses efforts dans ce sport.